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                                                         J e g y z ő k ö n y v   

                         

                     Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2024.június 25-én tartott üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester       

                       Bernát István Jánosné 

                       Halupka Miklós 

                       Horváth Béla 

                       Kiss Eszter  

                       Nagy András                       

                       Polyák Csaba                        képviselők            

                       Háfra László                         jegyző   

                       Kékesi Attila                        HVB elnök              

                      Omelkáné Csernai Andrea    óvoda-bölcsőde igazgató 

                      Füzy András                          pénzügyi bizottsági tag 

                      Doricsák Ildikó                      szociális bizottsági tag 

                      Lakosság részéről:                6 fő                   

                        

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a Képviselő-

testület határozatképes a 6 fő képviselő közül 6 fő jelen van. Ezáltal a Képviselő-testület 

jelenlévő tagjainak száma 7 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Nagy András és Bernát István Jánosné képviselőket javasolja, 

melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.        

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjének módosítására az alábbiak szerint: 

Az 1. napirendi pont után a 4. majd a 2., illetve a 3. napirendi pontot tárgyalja a képviselő-

testület. 

 

A napirendi pontokat a Képviselő-testület a javasolt módosítással az alábbiak szerint 

egyhangúan megszavazta. 

 

 

 

N a p i r e n d:  
1.) Polgármester tájékoztatása képviselői lemondásról. 

 Önkormányzati választáson kislistán legtöbb szavazatot elért képviselő eskütétele 

Előadó: Polgármester 

 

4.) Képviselő-testület bizottságainak személyi összetételében történő változás a 

megüresedett mandátum betöltése és az új alpolgármester megválasztása miatt 

Előadó: Polgármester               
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2.) Alpolgármester megválasztása 

Előadó: Polgármester 

3.) Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása  

 Előadó: Polgármester  

5.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről  

Előadó: Polgármester    

6.) Beszámoló a Napraforgó Óvoda és Bölcsőde 2023/2024-es nevelési évben végzett 

tevékenységéről, a 2024/2025 -ös nevelési év indulásáról  

Előadó: Polgármester    

 

7.) Önkormányzati támogatások megállapítása 

Előadó: Polgármester    

 

  

8.) Tájékoztató a folyamatban lévő beruházásokról 

Előadó: Polgármester    

 

9.) E g y e b e k 

                                               
            
I.Napirendi pont tárgya: Polgármester tájékoztatása képviselői lemondásról. 

                                           Önkormányzati választáson kislistán legtöbb szavazatot elért képviselő  

                                            eskütétele 

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy Birinyi András 

képviselői és alpolgármesteri tisztségéről lemondott, a levelet szó szerint felolvassa a 

képviselőknek. 

Ezzel a lemondással megüresedett a képviselő-testületben egy mandátum és a 2019. október 

13.-ai önkormányzati választásokon kislistán a legtöbb szavazatot elért képviselőjelölt 

Horváth Béla volt. 

Kérdezi Horváth Bélát, hogy kívánja-e a mandátumot átvenni? 

 

Horváth Béla képviselőjelölt: Igen. 

 

Ezt követően Horváth Béla képviselő ünnepélyes keretek között leteszi a hivatali esküt. 

A HVB Elnöke átadja képviselő úrnak a megbízólevelét.  

 

 

 

IV.Napirendi pont tárgya: Képviselő-testület bizottságainak személyi összetételében történő    

                                          változás a megüresedett mandátum betöltése és az új alpolgármester   

                                          megválasztása miatt 

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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Nagy Andrásné polgármester: Tekintettel arra, hogy alpolgármester úr lemondott tisztségéről, 

és az általa javasolt alpolgármester jelölt bizottsági tag, ezért a bizottsági tagok személyeiben 

módosítás szükséges az előterjesztésben foglaltak alapján. 

 

Ezt követően a polgármester szóban is ismerteti az írásban kiadott javaslatát a Pénzügyi és 

Ügyrendi Bizottság, valamint a Szociális Bizottság elnökére és tagjaira az alábbiak szerint:  

 

A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökének Halupka Miklós képviselőt javasolja. 

Tagjainak: Kiss Eszter 

                  Nagy András 

                  Sevecsek Péter 

                  Füzy András 

 

 

A Szociális Bizottság elnökének Nagy András képviselőt javasolja. 

Tagjainak: Bernát István Jánosné 

                  Horváth Béla 

                  Doricsák Ildikó 

 

Kérdezi a képviselőket, hogy van-e módosító javaslat a bizottság tagjaival szemben.  

A képviselők módosító javaslatot nem tesznek.  

Ezt követően a polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslat elfogadását. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 

40/2024. (VI.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 3/2022.(III.30.) Ör.38.§.(2) 

bekezdés szerinti bizottságainak elnökét és tagjait –a  polgármester előterjesztése 

alapján – az alábbiak szerint megválasztja: 

 Pénzügyi és Ügyrendi  Bizottság    Elnöke:                         Halupka Miklós 

                                                          Képviselő tagjai:           Kiss Eszter 

                                                                                                  Nagy András 

                                                          Nem képviselő tagjai:   Sevecsek Péter 

                                                                                                  Füzy András 

 

Szociális Bizottság                          Elnöke:                             Nagy András 

                                                        Képviselő tagjai :              Bernát István Jánosné 

                                                                                                    Horváth Béla 

 

                                                        Nem képviselő tagjai:       Doricsák Ildikó 

 

  II.Napirendi pont tárgya: Alpolgármester megválasztása 

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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  Nagy Andrásné polgármester: Az önkormányzati törvény előírásai szerint a képviselő-

testület -saját tagjai közül a Polgármester javaslatára, titkos szavazással - a polgármester 

helyettesítésére, munkájának segítésére alpolgármestert választ.  

Az alpolgármestert képviselő-testület titkos, minősített többségű szavazással választja meg.  

Alpolgármesternek a jelenlegi ciklus végéig Polyák Csaba képviselőt javasolja. 

 

Polyák Csaba képviselő: Bejelenti személyes érintettségét, és kéri a szavazásból történő 

kizárását. 

 

 Polgármester kérdezi a képviselőket, hogy elfogadják-e az alpolgármester-jelölt szavazásból 

történő kizárását? 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület elfogadja Polyák Csaba képviselő szavazásból történő 

kizárását.  

 

Ismerteti, hogy az alpolgármester választása titkos szavazással történik, és a Pénzügyi és 

Ügyrendi bizottság feladata a szavazás lebonyolítása.  

Felkéri a bizottság elnökét a szavazás lebonyolíttatására. 

 

Polgármester a titkos választás idejére szünetet rendel el. 

 

Szünetet követően a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke az alábbiak szerint ismerteti a 

titkos szavazás eredményét: 

 

Leadott szavazatok száma:    6 

Érvényes szavazatok száma: 6 

Igen szavazatok száma:         6 

Nem szavazatok száma:        0 

 

A Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke közli, hogy az alpolgármester választása 

eredményes, mivel a minősített többségű szavazatot megkapta a jelölt. 

(Titkos szavazásról készült jegyzőkönyv a képviselő-testület jegyzőkönyvéhez csatolva) 

 

Polgármester a titkos szavazás eredményeként megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 igen 

szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta:  

 

41/2024. (VI.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Polgármestere polgármesteri munkájának segítésére és 

általános helyettesítésére Táborfalva Nagyközség Alpolgármesterének  

POLYÁK CSABA képviselőt megválasztotta.  

 

Ezt követően Polyák Csaba alpolgármester a képviselő-testület előtt leteszi alpolgármesteri 

minőségében a hivatali esküt. 

 

III.Napirendi pont tárgya: Alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása  

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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  Polyák Csaba alpolgármester: Bejelenti személyes érintettségét, és kéri a szavazásból történő 

kizárását. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselő-testületet, hogy kézfelemeléssel szavazzon 

alpolgármester döntéshozatalból való kizárásáról. 

 

Szavazást követően megállapítja, hogy a képviselő-testület egyhangúlag úgy döntött, hogy 

Polyák Csaba alpolgármestert kérésére kizárja a szavazásból. 

 

Az előterjesztésben látható, hogy az alpolgármester tiszteletdíját, illetve költségtérítésének 

mértékét törvény szabályozza.  Az előterjesztésben javaslatot tett arra, hogy az alpolgármester 

tiszteletdíját bruttó 195.000 Ft-ban, költségtérítését a tiszteletdíjának 15% -ában állapítsa meg 

a képviselő-testület. 

 

Kéri a képviselő-testület esetleges más javaslatait. 

 

Képviselők részéről javaslat nem lévén a polgármester kéri azok szavazását, aki az 

előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadását támogatják.  

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal-egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 

 

42/2024. (VI.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011.évi CLXXXIX tv.80.§ (2) és (3) bekezdésében foglaltakra 

figyelemmel 2024.június 25. napjától Polyák Csaba alpolgármester tiszteletdíját bruttó 

195.000 Ft-ban, költségtérítését a tiszteletdíjának 15 %-ában állapítja meg. 

 

 

V.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről  

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 Nagy Andrásné polgármester: A megjelenteknek felolvassa a polgármesteri beszámolóját, 

majd kéri, akinek kérdése, észrevétele van az tegye meg. 

 

Halupka Miklós képviselő: Érdeklődik, hogy Lutz Lászlónéval miért szűnt meg a MOZAIK 

újság kézbesítési szerződés? 

Az Arany János út felújítására beadott pályázat miért csak egy részére szól?                                                                                       

                                     

Nagy Andrásné polgármester: 40 millió forint keret összeg áll rendelkezésre a Dózsa György 

úti kereszteződésig tudják megvalósítani a felújítást egyelőre ebből az összegből. 

 

Háfra László jegyző: Tavaly évben 40 millió forint keretösszeg állt rendelkezésre, de sajnos 

decemberben tartalék listára került a pályázat. Idén újból megpróbálják a pályázat benyújtását, 

70%-ban kész van a jövőhéten benyújtásra kerül. 
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Nagy Andrásné polgármester: Lutz Lászlónéval kapcsolatban annyit, hogy az önkormányzat 

etikai szabályzatában foglaltakat megsértette. 

 

Kiss Eszter képviselő: Könyvtáros álláshelyre érkezett már pályázat? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Igen érkezett, egy tényleges, illetve kettő van függőben. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: A könyvtáros álláshely meghirdetése határozatlan időre szól, 

akkor az azt jelenti, hogy végleges lesz a sikeres pályázónak? 

 

Nagy Andrásné polgármester: A jelenlegi könyvtáros végzettsége más álláshelyekre is 

megfelel önkormányzati intézményeken belül. A gyes leteltével meglátják, hogy mely 

munkakört fogja majd betölteni. 

 

Háfra László jegyző: Rövid tájékoztatást ad a június 9-ei választásokról. A választások 

lebonyolításában résztvevőknek köszöni a munkáját. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

polgármesteri beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

43/2024. (VI.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester két ülés 

között tett intézkedéseiről szóló polgármesteri tájékoztatót elfogadja 

 

 

 

VI.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a Napraforgó Óvoda és Bölcsőde 2023/2024-es nevelési    

                                         évben végzett tevékenységéről, a 2024/2025 -ös nevelési indulásáról                          

                                        (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Omelkáné Csernai Andrea óvodaigazgató asszonyt. 

Kéri a képviselőket a beszámolóval kapcsolatban, ha van kérdésük, akkor azt tegyék meg. 

 

Halupka Miklós képviselő: Mi lehet az oka annak, hogy ilyen sűrűn cserélődnek az óvónők? 

 

Omelkáné Csernai Andrea óvodaigazgató: Ez az elmúlt nevelési évre igaz, ebben a nevelési 

évben megszűnt ez a probléma. A beszámolóban írta, hogy két kollégája elkezdte egyetemi 

éveit, mind ketten sikeresen teljesítették az első évet. Jövőre pedig újabb két kollégája kezdi 

meg egyetemi tanulmányait. A megüresedett álláshelyre van jelentkező, reméli, hogy a 

következő nevelési év személyi feltételei adottak lesznek. 
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 Nagy Andrásné polgármester: Sajnos az elmúlt években az volt a tapasztalat, hogy egyre több 

óvodapedagógusra volt jellemző, hogy vándorlott egyik helyről a másikra, a legtöbbjeinek 7-8 

munkahellyel rendelkeztek. Azt gondolja, hogy aki igazából elhivatott, az egy óvodában 

megtalálja a számítását fiatal korától a nyugdíjas koráig. Elmondható, hogy a helyi óvodában 

színvonalas munka folyik, a tárgyi feltételek adottak. Bízik benne, hogy legkésőbb 3 éven 

belül kialakul a stabil kollektíva, mint ahogyan az régen is volt. 

 

Omelkáné Csernai Andrea óvodaigazgató: Mindezek ellenére próbálnak egy elég 

következetes munkamorált kialakítani, a lépést nem mindenki tudja felvenni, viszont a 

minőségi munkának ez az útja. 

 

Horváth Béla képviselő: Érdeklődik, hogy egészségügynél a szakmai konzultáció 

kezdeményezése megtörtént? 

 

Omelkáné Csernai Andrea óvodaigazgató: Még nem, ez még csak terv. 

A beszámoló elkészülte után volt a környező óvodák igazgatóival közös megbeszélésük, ahol 

szakmai ajánlást kaptak a következő nevelési évekre, mely segítség lehet számukra. 

Arról szeretné tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy egy olyan munka előtt állnak, ami az 

önkormányzatot is érinti, bevezetésre kerül a teljesítményértékelés, 2024.szeptember 1-től 

2025. június 30-ig. Azok az óvodapedagógusok, akik nagyon jól teljesítettek 80% felett, azok 

részére plusz díjazást kell biztosítani az alapbérükön felül, hogy milyen forrásból fogják 

biztosítani, sajnos még nem ismert. Szeptember 1-től be kell vezetniük az ovikrétát, mely egy 

igen komoly online felület, ennek elég súlyos anyagi vonzata van, ami a fenntartót érinti, 

minden óvodapedagógus számára laptopot kell biztosítani, ahhoz, hogy ezt a felületet vezetni 

tudják. 

A pedagógus életpálya modell új törvénye alapján átfedési időt is kellene azoknak a 

pedagógusoknak fizetni, akiknek nincs óvodapedagógus váltótársa. Jelenleg a helyi óvodában 

az 5 csoport közül 1 csoportban van 2 óvodapedagógus, a többi csoportban óvónő mellett 

pedagógiai asszisztens van. Az átfedési idő az, amikor az óvónők a neveléssel, oktatással 

kapcsolatos feladatokat közösen látják el. Abban az esetben, ha nincs óvodapedagógus társ 

akkor ez a közös munka nem valósul meg. Ami azt jelenti, hogy napi 2 órában maximalizálták 

azt, hogy az átfedési időre az óvodapedagógusokat plusz díjazás illeti meg, ami éves szinten 

az 5 pedagógus esetében több mint 6 millió forintot jelent. 

Még nem tudni, hogy államilag támogatott lesz-e, vagy az önkormányzatot fogja terhelni ez 

az összeg. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A bérek emelését felül kell vizsgálni, ugyanis az önkormányzat 

10%-os kereset kiegészítést biztosít, mely a mindenkori bérre érvényes és azt emelés esetén 

saját forrásból kell biztosítani. Nagyon át kell gondolni, hogy csak az intézményeiket 

szeretnék működtetni vagy más egyebet is szeretnének csinálni. Egyelőre nem látni azt, hogy 

az állam biztosít-e támogatást a plusz juttatásokra. 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Napraforgó 

Óvoda beszámolójának elfogadását  

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
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44/2024. (VI.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Napraforgó Óvoda és 

Bölcsőde 2023/2024-es nevelési évben végzett tevékenységéről, a 2024/2025-ös nevelési 

év indulásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

VII.Napirendi pont tárgya: Önkormányzati támogatások megállapítása                    

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: A támogatások összege a 2024.évi költségvetési rendeletbe 

tervezésre került, javasolja az előterjesztés alapján a támogatási összegek biztosítását. 

 

Polyák Csaba alpolgármester: Mi az oka annak, hogy többen nem vették át a támogatást az 

előző évben. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Abból adódik, hogy a lakos lakcíme itt van, viszont 

életvitelszerűen nem lakik itt.  

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

  

45/2024. (VI.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

önkormányzat 2024.évi költségvetésében a szociális ellátás előirányzaton kimutatott 

összeg terhére szociális támogatást biztosít a szociális ellátásról szóló 10/2020.( IX.30.) 

önkormányzati rendelet (Ör.) által meghatározott feltételekkel rendelkező és a 

jövedelem alapján szociális támogatásra jogosultak részére, az alábbiak szerint: 

1.) Az Ör.18.§-ában foglaltak alapján: szociális támogatást biztosít a 60 év feletti 

lakosok részére egyszeri 6.000.- Ft értékben, valamint a 0-18 éves gyermeket 

nevelő családok részére egyszeri 10.000.- Ft értékben. 

2.) Az Ör.23.§-ában meghatározott Kisgyermekek támogatását 4.000.- Ft/ 

csomagban állapítja meg és kiterjeszti az arra jogosultak körét a Csurgay 

Franciska Általános Iskolába járó tanulókra is. 

 

A támogatások kifizetésének, átadásának időpontja: 

0-18 éves gyermeket nevelő családok részére: augusztus hónap 

60 év feletti lakosok részére: október hónap 

 Kisgyermekek támogatása: december hónap.                        
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VIII.Napirendi pont tárgya: Tájékoztató a folyamatban lévő beruházásokról 

                                             (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tájékoztatást ad az idei évi folyamatban lévő beruházások 

állapotáról. 

-Az óvoda fűtéskorszerűsítésének folyamatban van a közbeszerzési eljárása. 

-Helyi humán fejlesztések 75.000.000 Ft támogatottságú pályázat még elbírálás alatt van. 

-Hangtechnikai eszközök modernizálása tárgyában benyújtott pályázat szintén elbírálás alatt 

van. A pályázott összeg 1.000.000 Ft. 

-Külterületi utak fejlesztésére benyújtott pályázat sikeres volt, elszámolás alatt van. 

 

Kéri a képviselőket amennyiben kérdésük, észrevételük van azt tegyék meg. 

 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a tájékoztató 

elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

  

46/2024. (VI.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a folyamatban lévő 

beruházásokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

 

 

IX.Napirendi pont tárgya: E g y e be k 

 

 Polgármester az alábbiakról tájékoztatja a képviselő-testületet: 

- Szüreti mulatságot szeptember 21.-ére tervezik, melyet az idei évtől átformálnak, 

szüreti menet továbbra is lesz az utcákban, viszont a lakosság részéről nem kérnek 

megállókat. A menet visszaérkezése után a hivatal udvarán lesz egy kínálás, melyet az 

önkormányzat biztosít, illetve szívesen fogadják a hozományokat, batyus bál jellegűen. 

17.30-kor ismert előadó 1 órás műsort ad, majd azt követően szabadtéri bál lesz. 

 

- Idősek Napja október 1-jén kerül megrendezésre, melyre szeretettel várja a jelenlegi, 

illetve az új képviselő-testület tagjait is. 

 

- Értéktár Bizottság elnöki tisztségéről is lemondott Birinyi András, ezért az elnöki 

tisztséget Borsi Mária tölti be. 
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Polgármester Asszony ennyiről kívánta tájékoztatni a képviselő-testületet, amennyiben kérdés 

észrevétel van, azt tegyék meg a képviselők. 

 

Halupka Miklós képviselő: Úgy tudja, hogy híd felújításra van pályázati lehetőség. A Patonai 

dűlőn nem megfelelő helyen van a híd kialakítva ezért javasolja, hogyha lehetséges, akkor 

próbálják meg. Nézzék meg, hogy mekkora a támogatás intenzitás, akkor legalább helyére 

kerülne a híd és nem magánterületet érintően súlyos anyagi károsodást okozva a családnak. 

  

Nagy Andrásné polgármester: A pályázati kiírás utak, hidak, járdák felújításáról szól, a 

település egy dologra pályázhat. Mivel az Arany János útra volt már egy előkészített pályázati 

anyag, ezért egyértelmű volt, hogy annak a felújítására nyújtsák be. Úgy gondolja az ilyen 

jellegű hidakra nem pályázhatnak. 

 

Háfra László jegyző: Kicsi az esély, hogy azt hídnak nevezzék, de a testület dönthet arról, 

hogy az említett hídra vagy az Arany János útra pályázzanak. Ebben a pályázati kiírásban 

csak egy célra lehet pályázati igényt benyújtani. 

A képviselő úr által említett híd, véleménye szerint inkább áteresz, az út helyére való 

rakásához földmérő szükséges, a híd odébb rakása nem felújítás lenne, hanem egy teljesen új 

építése, ami a pályázati kiírás alapján nem támogatható. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Két lehetősége van a testületnek, vagy benyújtják a pályázatot 

az Arany János út egy részének felújítására, vagy a hídnak a helyre tételére pályáznak, de 

előtte utána érdeklődnek, hogy valóban hídnak van-e az minősítve. 

 

Háfra László jegyző: Az út kimérése saját forrásból valósítható meg, pályázni csak a híd 

felújítására lehet. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket hozzák meg döntésüket a pályázat 

benyújtásával kapcsolatban. 

 

Horváth Béla képviselő: Nem ismeri az előzményeket, ezért nem kíván ebben az ügyben 

döntést hozni. 

 

Halupka Miklós képviselő: Úgy gondolja, hogy ebben az esetben ez nem kérdés, hiszen az 

Arany János út felújítása fontosabb, ez egyértelmű számára. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Utána néznek, hogy minek minősül és hogy belefér-e 

valamilyen pályázati lehetőségbe. 

Háfra László jegyző: A Magyar Falu Programba nem fér bele, csak egy célirányra nyújtható 

be. 

 

Polgármester Asszony tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a MOZAIK újság szerkesztője 

jelezte, hogy nem tudja tovább vállalni az újság szerkesztői feladatának ellátását, ezért is 

gondolták azt, hogy szeptemberben fog a következő szám megjelenni.  

Az új szerkesztővel egyeztető tárgyalásokat folytat, bízva abban, hogy vállalni fogja. 
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Horváth Béla képviselő: Szeretné, ha a következő testületi ülésen tárgyalnák a bölcsőde 

kerítésének rendezését, ugyanis két ingatlanát is érint a javaslata. Úgy gondolja a település 

sok szép emlékművel rendelkezik, de egy igazán vidám, művészi alkotás még nincs.   

Arra gondolt, hogy a két épület között festhető betonfalat kellene felhúzni, amit 

mesefigurákkal lehetne szépíteni. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A bölcsőde építésekor már kértek árajánlatot betonfal építésre, 

akkor 10 millió forint lett volna. Úgy gondolja, hogy az intézmény részéről a szükséges 

karbantartások el vannak végezve, az oda átnyúló növényzet folyamatosan vissza van vágva. 

A betonfal megépítése jelenleg nem kivitelezhető. 

 

Képviselő-testület egyelőre nem támogatja a betonfal megépítését. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: Képviselő társait szeretné tájékoztatni, hogy a közel múltban 

járt a Családsegítő Szolgálatnál, ahol éppen az élelmiszer csomag osztás zajlott. Hihetetlen, 

hogy milyen minőségi árukat tudnak szétosztani a rászoruló családoknak. 

                                          

Nagy Andrásné polgármester: Sajnos ez nem minden esetben van így, vannak szerényebb 

napok. 

                                        

Horváth Béla képviselő: Az elmúlt félévben talán az a nap volt az, amikor valóban bőséges és 

tartalmas csomagokat tudtak átadni. 

 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és a testületi ülést 

bezárta. 

                    

                                                             Kmft 

    

       Nagy Andrásné                                                                 Háfra László 

         polgármester                                                                      jegyző 

 

 

 

        Nagy András                                                               Bernát István Jánosné                                                                                                                                                                                                                                                                                   

        jkv. hitelesítő                                                                  jkv. hitelesítő 


